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prijzenobservatorium
nieuws

Het nieuwe prijzenobservatorium dat de transparantie van de prijzen onder de loep gaat
nemen creëert geen bijkomende structuur met een groot budget. Het gaat gewoon om een
krachtenbundeling van specialisten binnen de administratie. "Het is ook niet de bedoeling
dat het observatorium in de plaats treedt van de mededingingsautoriteiten. Integendeel, het
moet uitgroeien tot een dankbaar instrument voor de bestaande diensten". Dat heeft
minister van Vereenvoudigen Vincent Van Quickenborne (Open Vld) gezegd in de Kamer.
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Het nieuwe prijzenobservatorium dat de transparantie van de prijzen onder de loep gaat nemen
creëert geen bijkomende structuur met een groot budget. Het gaat gewoon om een
krachtenbundeling van specialisten binnen de administratie. "Het is ook niet de bedoeling dat het
observatorium in de plaats treedt van de mededingingsautoriteiten. Integendeel, het moet uitgroeien
tot een dankbaar instrument voor de bestaande diensten". Dat heeft minister van Vereenvoudigen
Vincent Van Quickenborne (Open Vld) gezegd in de Kamer.
MR-kamerlid Jean-Jacques Flahaux wierp de vraag op of de federale regering met de oprichting van
het prijzenobservatorium het warm water wil heruitvinden. In zijn antwoord benadrukte Van
Quickenborne dat het nieuwe initiatief nodig is om een antwoord te verschaffen op de legitieme
vragen die zich aandienen sinds de prijsstijgingen in ons land schering en inslag zijn. "Het minste
wat kan gezegd worden, is dat er in de zuivelsector een gebrek aan prijstransparantie heerst. En is er
voldoende keuzevrijheid voor de consumenten en andere betrokkenen? Dat zijn vragen waarover het
prijzenobservatorium zich zou moeten buigen", aldus de minister.
Vorige week werd een werkgroep opgestart die de oprichting van het prijzenobservatorium moet
voorbereiden. Er werd al een voorontwerp van wet naar de Raad van State gestuurd. Als alles goed
gaat, zal de tekst in de loop van het najaar rijp zijn om in de bevoegde parlementscommissie
besproken te worden.(KS)
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